

# Referat fra bestyrelsesmøde 20.06.2023

Tilstede: Morten Dahlkvist, John Mogensen, John Dahlkvist, Birgitte Jespersen, Henrik Koziara og Karin Nielsen (Referent)

Afbud: Dorthe Holmboe

Dagsorden:

## 1. Formanden har ordet

- Nyt fra kreds og landsforening
  - Landsuddannelsesudvalget har bedt om at få oplyst hvor mange af klubbernes instruktører, der har enten en grøn eller rød bog. Dette for at finde ud af om der er behov for efteruddannelse.
  - Der har været kredsrådsmøde den 22. maj i Roskilde. Desværre var der ikke mødt ret mange lokalforeninger op. Kredsformanden havde orienteret om at man i kredsbestyrelsen vil forsøge at gentænke strukturen i kredsbestyrelsen arbejde. Det kan være svært at samle alle 11 medlemmer og måske er det heller ikke nødvendigt til hvert møde. Fra de andre klubber var det emner som instruktørmangel der var gennemgående, men også udfordringer med klubhus eller arealer kom frem. Fra kredsens udvalg kan nævnes dommermangel. Det er ved at være kritisk med at have dommere nok i DcH programmet, og konsekvensen kan være aflyste konkurrencer. Fra konkurrenceudvalget var der en appel til klubberne om at fortælle C-hundeførerne hvordan man opfører sig til konkurrencerne. Det er på grænsen til usportslig optræden ikke at blive indtil alle klasser er færdige. Der er eksempler på at man overfuser konkurrenceledelsen fordi man skal vente. Det er aftalt i kredsen at vi har samlet uddeling af resultater, og det skal respekteres.
- Arrangement med borgerforeningen, hvad og hvem
  - Karin tager lige en snak med det udvalg som stod for jubilæet om de har aftalt noget med Borgerforeningen. Arrangementet skal være en invitation til at vise hvad vi laver og tænkes som et par timer en søndag eftermiddag med kaffe og kage. Vi kan sagtens vente til senere på året.

## 2. Kassereren har ordet

- Klubmodul, vi skal i gang
  - Kredsformanden nævnte til vores jubilæumsarrangement at kredsbestyrelsen påtænker at lave en aftale med Charlotte Kjær om træning af vores kredskasserer og næstformand, og at det sagtens kunne udvides til at omfatte andre. Henrik vil dog for at komme i gang allerede nu lave en aftale med Charlotte Kjær.
- Hvor er vi med Bygma ?
  - Henrik tager fat i Michael hos Bygma for at komme videre.
  - Vi skal have nogle link brug for hjemmeside og Facebook, Morten tager kontakt til Bygma.

# Referat fra bestyrelsesmøde 20.06.2023

- Kommunen skal have ca. kr. 2.100 tilbage af vores lokaletilskud fordi vi ikke har brugt nok til vedligehold

## 3. Instruktørudvalg

- Lidt fra seneste instruktørmøde
  - Anette Hansen har valgt at stoppe som instruktør.
  - Holdene fungerer fint
  - Nyt begyndernosework hold starter efter sommerferien hos John D. Det er stort set allerede fyldt op.
  - Løbske tæver er stadig velkomne efter aftale med instruktøren
  - Der skal laves retningslinjer for hvordan vi får nye hunde ind, hvem må afløse instruktører, hvad gør vi hvis man ikke følger retningslinjerne for holdet. John D. laver udkast og Karin kigger også på dem
  - En hundefører på John M's hvalpehold har fået en henstilling på grund af hårdhændet behandling af sin hvalp.
  - Boris tager nyt hvalpehold og de 2 eksisterende slås sammen med John M og Karin som instruktører.
  - Katarina er med som føl på hvalpeholdet når hun kan.
- Lena C. nosework overbygning
  - hun kommer til at hjælpe John D. på begynder nosework holdet.
  - Karin tager fat i kredsens uddannelsesudvalg om tilmelding af hende til overbygningen

## 4. Konkurrenceudvalg

- Vi skal finde ud af hvilke konkurrencer vi skal have næste år. Deadline er 15. august
  - Karin tager en snak om Louise om hun vil i rally og også hvad agility vil
  - John D. snakker med Mogens om nosework.
  - Vi talte om muligheden om at tage E-klassen med til en konkurrence, og må nok erkende at vi ikke har ressourcerne.
  - I DcH programmet byder vi ind med følgende datoer i 2024:
    - C/B 21. april
    - C/B 6 .oktober
    - C/A 1. september
  - Lokalkonkurrencerne vil i 2024 være 28. marts og 26. oktober.
  - Karin giver besked til kredsens konkurrenceudvalg
- Tilskud til DM, retningslinjer
  - Vi skal selvfølgelig støtte vores evt. DM-kandidater.  
Vi har i det nuværende budget afsat kr. 1.000 til at give DM-kandidater. Fremover (fra 1. januar 2024) er taksterne startgebyr max. kr. 350 og tilskud til kørsel/ophold mv. kr. 1.000 pr. person. Budget rettes til

# Referat fra bestyrelsesmøde 20.06.2023

## 5. Hjemmeside/Facebook

- Facebook kører rigtig fint.
- Morten er begyndt at få beskrivelser fra instruktørerne. Der er taget billeder af alle instruktører og når alle har afleveret en beskrivelse kommer det på hjemmesiden.
- Der oprettes, efter opfordring, et galleri til nosework og måske rally på hjemmesiden.

## 6. Klubhus

- Rengøring efter sommerferien
  - Karin laver en ny seddel  
Holdene skal gøre rent på de datoer der står på listen, og der skal gøres rent inden træningen
- John M. vil lave en aftale med Viggo om en dato for hvornår fliserne i skuret bliver lagt, evt. i forbindelse med en ekstra arbejdsdag hvor der skal males bord/bænke sæt, bænk, gavl og sokkel.
- 
- Pladsen er udlånt til borgerforeningen den 19. august fra kl. 14.00

## 7. Eventuelt

- Karin skal på Gjorslev sammen med Kimie fra Herfølge og aftale nærmere om den 20. august